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Woclawek, 16 stycznia 2017 r.
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Odpowiadajqc na interpelacjg wniesionq podczas obrad /rXVll sesli Rady Miasta Wloclawek,

w sprawie usunigcia'8 sztuk dzew rosnqcych pzy ul. Wienieckiei 14 informujg, i2 w toku postepowania

ustalono, 2e dzewa powy2sze rosnEw odlegloSci ok. 15 m od pawilonu handlowego, sE obecnie w dobrym

stanie fitosanitarnym i nie stanowiq zagro2enia bezpieczeistwa ludzi i mienia.

Bior4c p6d uwagg wystgpbwanie niebezpiecznych zjawisk almosferycznych pzedmiotowe dzewa

zostanq poddahe ponownyin 
-oglgdzinom 

w okresie pelnego ulistnienia. W pzypadku poiawienia

sig wqtiliwoSci dotyczqcych-eweniuilnego zagro2enia, jakie mogq powodowad podjqte zostanE niezbedne

czynnosci, majece na celu uzyskanie zezwolenia na usuniqcie dzew.

Do wiadomoici:
1. Wydzial Organizacyino - Prawny i Kadr w/m

2. Biuro Rady Miasta Wloclawek w/m

3. Miejski Zazqd Uslug Komunalnych iDr6g
ul. Zielna 1321,87-800 Wloclawek

4. ala


